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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:12 Kronofogdemyndighetens uppgifter

Det har uppmärksammats i medierna att svenska snabblånebolag lånar ut 
pengar till spelande, trots att spel på kredit är förbjudet i svensk lag. Dessutom 
anlitar dessa bolag kronofogden för att driva in spelskulderna. 

 

Därför vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson: Avser ministern att 
vidta några åtgärder för förhindra att Kronofogdemyndigheten oavsiktligt 
underlättar för brottslig verksamhet?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-21
Besvaras senast
2015-09-30 kl. 12.00


